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Z sesji Rady Gminy Myslakowice, która odbyla siE dnia28 marca2008r. w sali
konferencyjnej Palacu Wojanów.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Gazyfkacja Gminy Myslakowice.
3. DzialalnoSó DolnoSl4skiego Zespolu Parków Krajobrazowych w Gminie Myslakowice

- perspektywy rozwoju i wspólpracy z samorz4dem gminnym w zakresie ochrony
przyrody i rozwijania funkcji turystyczno-edukacyjno-rekeacyjnej na terenie
Rudawskiego Parku Krajobrazowego.

4. Koncepcja Parku Kulturowego Kotliny Jeleniogórskiej.
5. Podjecie uchwal w sprawie:

- zaopiniowania projektu utworzenia parku kulturowego pod nazwq Park
Kulturowy Kotliny Jeleniogórskiej,
- zmian w budTecie gminy.
- zatwierdzenia planu odnowy miejscowodci Lomnica.
- zatwierdzenia planu odnowy miejscowoéci D4browica,
- zatwierdzenia planu odnowy miejscowoéci Krogulec,
- przyjEcia ,,Rocznego programu wspólpracy Gminy Myslakowice z
organizacjami pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi
dzialalnoéó po2y'tku publicznego w roku 2008".
- zmiany uchwaly nr 406/LIl2002 RG M-ce z dnia 02.10.2002r. w/s Statutu
Gminy Myslakowice,
- wyra2enia zgody na nabycie na wlasnoéó Gminy dzialki nr 33418 w
Karpnikach,
-. sprzedaZy pomieszczei gospodarczych poloZonych w budynku nr S5aprzy ul.
Swierczewskiego w tr-omnicy,
- skargi p. Wieslawy Dziedzic.

6. Oéwietlenie uliczne, stan i potrzeby.
7. Sprawozdanie Wójta z pracy migdzy sesjami.
8. Sprawozdanie Przewodnicz4cej Rady z pracy miEdzy sesjami.
9. Interpelacje, zapytania i wnioski.

10. Odpowiedzi na inte¡pelacje, zapyfania i wnioski.
1 1. Wolne wnioski i informacie.
12. Zamknigcie sesji.

Ad .  1 .
O godz. 9.00 Przewodnicz4ca Rady Gminy MariaKuczaj otworzyla XVIII sesjg rady
stwierdzaj4c, 2e w sesji uczestniczy wymagana iloSó radnych wobec czego obrady sesji s4
prawomocne / lista obecnoÉci w zalqczenlt/.
NastEpnie Przewodnicz4ca zwrócila sig do radnych z zapyfantem, czy ktoó wnosi uwagi do
protokolu z poprzedniej sesji uwag nie wniesiono, protokól zostal przyjEty.
Przewodnicz4ca przedstawila planowany porz4dek obrad i zwrócila siE z zapltaniem czy ktoS
wnosi uwagi do przedstawionego porz4dku - uwag nie wniesiono, porz4dek obrad zostal
przyJQfy.



Ad.2.
Przewodnicz4ca RG przypomniala, Le temat gazyfikacji gminy byl omawiany na sesji
w miesi4cu lutym 2007 roku.
Aktualnie radni zapoznali siE z materialem dotycz4cym gazyfrkacji, przygofowanym przez
pracownika Urzgdu Gminy, tematem zajmowala siq Komisja Gospodarki Komunalnej, Ladu
i Porz4dku Publicznego i Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa.
Na dzisiejsz4 sesjg zostali zaproszeni przedstawiciele DolnoÉlqskiego Operatora Systemu
Dystrybucyjnego Sp. z o.o. we Wroclawiu Pani Marzena Majdzik i Danuta Hosa-Wlizlo,
którzy poinformowali, 2e zauwaza sip rozwój gminy i je2eli zainteresowanie odbiorem gazu
bEdzie duZe, bEdzie moZna rozwazyó temaf gazyfikacj i gminy.
Nale2y przeprowadzió szczególowq analizE kosztów przedsiqwziEcia, rozpropagowaó temat
wÉród mieszkaúców, wyliczyó zuZycie gazu.
Wynik oplacalnoÉci jest podstaw4 do realizacji zada¡ia.
Zsymulowanie odbioru sieci wymaga wigkszego nakladu czasu. Ewentualna realizacja
inwestycji bylaby moZliwa po 2010 roku.
Koszt inwestycji to kwota okolo 10 mln. zl.

W dyskusj i glos zabrali:
Radny Jerzy Cieélik - gmina od 20 lat zajmuje siE tematem gazyfkacji, np. Szkola w
tr omnicy istnieje juZ ponad 20 lat i od pocz4tku system grzewczy byl przystosowany do
mo2liwoéci podl4czenia ogrzewania gazowego. Juz wtedy bylo zapewnienie Fabryki Papieru
w D4browicy i Zamku w tr omnicy,2e sqzainteresowani ogrzewaniem gazowym.
Zakl,ad Gazowniczy nie byl wtedy zainteresowany inwestycjq na terenie gminy ze wzglgdu
najej nieoplacalnoÉó. Mieszkaúcy s4 zainteresowani gazyfikacj4. Swiadczy o tym fakt,2e we
wsi Lomnica zawi4zal sig Spoieczny Komitet Gazyfikacji, który funkcj onuje do dnia
dzisiejszego.

Radna Janina Radomska zasugerowala, aby analizuj4c oplacalnoéó inwestycji wzi4ó pod
uwagg aspekt ekologiczny, gdzie moina tzyskaó pomoc Paistwa.
Na terenie gminy prace gazyfikacyjne juzbyly bardzo mocno zawansowane, na pewno
s4 projekty, które nalezaloby po aktualizacji wykorzystaó.

Prezes Fabryki Papieru w D4browicy - kilka lat temu Zaklad prowadzil rozrnowy z ZaHadem
Gazowniczym, ale wtedy nie doszlo do porozumienia odnoÉnie realizacji inwestycji.
Rozmowy zostaly podjgte w bieZ4cym roku. Przyjechali specjaliSci, którzy ustalili, 2e
sq techniczne moZliwoéci podl4czenia. Ustalono, 2e koszty techniczne nie byLyby, aZ Iak
wysokie. Wyliczono, 2e ntZycie gaz:u w zakladzie wynosiloby 600 m' na godzing.
I takie iloSci s4 na pewno oplacalne dla inwestora. Zaklad na przeprowadzenie inwestycji
bgdzie wystqpowal o érodki zewnetrzne. Samorzqdy równieZ maj4 takie moZliwoÉci i naleZy
z tego skorzystaó i wspólnie przeprowadzió inwestycjg.

Pani Marzena Majdzik poinformowala,2e Spólka ubiega sig o dotacje unijne na prowadzanie
inwestycji. Pani Majdzik poparla inicjatywg wspólfinansowania inwestycji na etapie
realizacj i.

Radna Helena Nawrct zapyfa+a, czy Spólka posiada dokumentacje na gazyfikacjg
poszczególnych r ' is i  na terenie gminy.

Odp. M Majdzik - nie wykonuj e sig dokumentacj i z wyprzedzeniem poniewaZ pozwolenie
na budowq jest wa2ne 2lata natomiast taka dokumentacj a j est kosztowna.



Radny Augustyn Wilczyúski stwierdzil, 2e gaz nie jest jedynym Zródlem energii.
Mozna zastanowió sip nad innym rozwi4zaniem, z wykorzystaniem energii odnawialnej.

Z-ca W ójta J . Wateha poinformowal, 2e w Urzqdzie Gminy s4 opracowane zalo2enia
do planu zaopatrzenia w cieplo, energig, elektrycznqi paliwa gazowe Gminy Myslakowice.

Ad. 3.
Przewodnicz4ca Rady Gminy poinformowala, 2e temat byl omawiany na posiedzeniu Komisji
Oéwiaty i Zdrowia, posiedzenie odbylo sig z t¡dzialem dyrektorów szkól.
Tematyka realiz owana. przez szkoly obejmuje m. in. dzialania:
- wycieczki, rajdy tematyczne po terenie parku - dzieci z naszego obszaru uczestniczyly
w rajdach po Parku Krajobrazowym Doliny Bobru,
- festyny ekologiczne
- akcj e np.: zbieramy ztLyle baterie, segregacja émieci, dokarmianie zwierzqt leinych, Twoj a

Rzeka z cyklem badaú:
- Woda w Twojej Rzece
- Brzeg Twoj ej Rzeki
- Dolina Twoj ej Rzeki

- szukanie i likwidacja dzikich wysypisk émieci
- rozwijanie wspóipracy z Zarzqdem Parków Krajobrazowych Dolnego Sl4ska,
- wspólpraca z Centrum Edukacji Ekologicznej ,,Salamandra" Myélibórz,
- wspólpraca Zespolu Szkól z Myslakowic z Karkonoskim C.E.E. w Szklarskiej Porqbie,
- udzial w konkursie ,,Poznajemy Parki Krajobrazowe Dolnego Slqska", ,,Ratujemy nasz4

planetQ" pod patronatem prezydenta miasta Jeleniej Góry,
- realizacja projektu edukacyjnego,,Bocian",
- tworzenie kompostownika ,,Zielona Akcja",
- sadzenie drzew ( wspólpraca z Nadleénictwem SnieZka w Kowarach oraz z Leénym

Bankiem Genów w Kostrzycy ),
- wspólpraca z Fundacj4 Ekologiczn4 Arka,
- organizacje obchodów Dnia Ziemi,
- kampania ,,Sprzqtanie Swiata - Polska",
Wa2niejsze OsiqgniEcia np. ( ZSz. z Myslakowic )
- II miejsce w Wojewódzkim Finale VI Konkursu ,,Poznajemy Parki Krajobrazowe Polski"
- II miejsce w finalowym etapie V Regionalnego Konkursu Przyrodniczo-Ekologicznego

,,Ochrona Przyrody w Polsce"
- I miejsce indywidualnie w eliminacjach miEdzypowiatowych XXXV Ogólnopolskiego

Mlodzie2owego Turnieju Turystyczno-Kraj oznawczego,
Corocznie pod patronatem Zwi4zku Gmin Karkonoskich uczniowie uczestnicz4
w konkursach:
- plastycznych -,,Srodowisko naturalne, w którym pragnp 2yó"
- plastyczno-literackim - ,,Co mnie zachwyca, a co bulwersuje w przyrodzie"

Na sesjE zostal zaproszony Dyrektor Dolnoél4skiego Zespolu Parków Krajobrazowych
oddzial w Jéleniej Górze p. Jaroslaw Zaj4c, który poinformowal,2e dzialalno5ó Zespolu
sprowadza sig do dwóch istotnych rzeczy, które sq zwiqzane z samorzqdami:
- tworzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego,
- dzialalnoéci4 edukacyjn4
Przy zespole siedziby parkujest na ukoúczeniu obiekt przygotowany do przyjmowania
mlodziely, gdzie prezentowane bgd4walory parku , na zasadzie wycieczek i zajEó



edukacyjnych. Przeprowadzane s4prelekcje na temat koniecznoÉci dbania o najbli2sze
Érodowisko. Przekazywane s4 materialy edukacyjne. Jest to moZliwe dziEki wsparciu NFOS.
Dyrektor zwrócil uwagg na to, 2e mlodzie2 z innych gmin czEéciej odwiedza Park Kulturowy
niz nTlodziez Gminy Myslakowice i w zwiqzku z tym zaapelowal do Rady Gminy o pomoc
w kontaktach ze szkolami.

W dyskusji glos zabrali:
Radna Katarzyna Kamiñska - na ostatnim posiedzeniu Komisji Oéwiaty i Zdrowia radni
zapoznali sig z materialami przygotowanymi przez szkoty a dotycz4cymi wspólpracy
z Zarzqdem Parków Krajobrazowych i nasunglo sig spostrze2enie,2e dzialania szkól nie
s4 spójne. Nasungla siE inicjatywa wylonienia lidera, który koordynowalby dzialania
podejmowane przez szkoly .
Rudawski Park Krajobrazowy nie dysponuje ScieZkami dydaktycznymi a s4moZliwoSci
utworzenia takich Scie2ek na terenie gminy. Mogloby to byó zwiqzane z utworzeniem écieZek
rowerowych i spacerowych.

Radna Janina Radomska:
1. Czy Park posiada plan ochrony przyrody.
2. Jakiejest zakes i efekty wspólpracy z NadleSnictwem SnieZka i PTTK pod k4tem rozwo¡u
turystyki.
3. Czy mo2na poznaó planowane przedsipwziEcia techniczne. Chodzi o icie2ki edukacyjne,
o miejsca widokowe, miejsca wypoczynku.
Radna po zapoznaniu siQ z materialem przygotowanym przez mlodzie? szkolnq stwierdza,
Le dzialania i osi4gniEcia mlo dzieZy s4znaczne. Nie ma to jednak przeloZenia na dzialania
,,na wlasnym podwórku".

Dyrektor Jaroslaw Zaj4c poinformowal, ze na dziei dzisiej szy bazuj1na zaloZeniach do planu
ochrony parku z 1997r. Odbyl siE przetarg i w roku bieZ4cym. zostanie opracowany
szczególowy plan ochrony przyrody. Obecnie Nadleénictwo Sniezka opracowuje 10-letni
plan ochrony przyrody. Ponad 50% Parku Krajobrazowego leZy na terenie NadleSnictwa
i dlatego jest i musi byó wspólpraca z Nadle5nictwem. Sciezki bgdq powstawaly bo jest taka
potrzeba i sq moZliwoÉci.

Radny Augustyn Wilczyúski zaapelowal do dyrektora J. Zajqca o aktywne wl4czenie siE
w ochronE parku, któryjak wiadomo zostaje powolany wjakimÉ celu i powinien byó objpty
form4 szczególnej ochrony. Chodzi o Karpniki o zbocze Góry ME2ykowej, z której moZna by
podziwiaó piEkno krajobrazu. Tej kontemplacji nie moZna prowadzió bo ,,psy kopalniane"
poszczujE.

Odp. dyrektora J . Za14ca - zapis woj ewody mówi, 2e nie mozna wykonywaó prac ziemnych,
które trwale znieksztalcajqrze2bg terenu. Kopalnia jest konsekwencj4 pewnych posuniEó
i dzialoÁ, które zostaly wykonane przy akceptacji wladz lokalnych.
Park nie mo2e ingerowaó w decyzje lokalne, które zostaly podjgte kilkanaécie lat temu.
Tak4 ingerencjg w Srodowisko parku moZna wykorzystaó jako element edukacji.
Z drrtgiej strony s4 metody rekultJ'wacj i, które id4 w dobrym kierunku.

Radny Jerzy Cieélik zwrócil siE z zapl'taniem do radnego Augustyna Wilczyúskiego co mial
na myéli mówi4c ,,psy kopalniane".
Na terenie kopalni pracuj q ludzie, a porównywanie ich do psów kopalnianych wystawia
ówiadectwo osobie radnego P. Wilczyúskiego
Radny Augustyn Wilczyúski stwierdzil, ze nie bgdzie sig ustosunkowywal do pytania radnego
Jerzeso CieSlika.



Ad. 4. Koncepcja Parku Kulturowego Kotliny Jeleniogórskiej.
Pan Piotr Napierala - na terenie gminy znajduje sip nagromadzenie zespolów palacowo-
parkowych. Do niedawna obiekty te byly zrujnowane i nie bylo sig czym chwalió. Obecnie
s¡.tuacja radykalnie sig zmienia i wypromowanie gminy w Europie jest obecnie moZliwe.
Turystyka jest drog4 rozwoju gminy i naleZy to wykorzystaó.
Te wyj4tkowe warloéci kulturowe, znajdujqce siE glównie na terenie gminy Myslakowice,
gdzie fworzqzwarty kompleks rezydencji szlacheckich s4 powi4zane ze sobq
uwarunkowaniami historycznymi a takZe kompozycyjno-przestrzennymi.
Dodatkowo niezwykle cenne i niespotykane na skale Polski i Europy sq ich wzajemne
powi4zania widokowe. Pierwotnie rozlegie parki, które powstaly w XIX wieku wokól
rezydencji szlacheckich byly wzajemnie ze sobq pol4czone za pomoc4 ci4gów spacerowych,
punktów widokowych oraz innych elementów komponowanego krajobrazu.
Jednak potencjal waftoSci Érodowiska kulturowego na tym terenie nie jest jeszcze
wystarczaj 4co wykorzystany.
Brakuje spójnego systemu promo cji fak znaczqcego w skali Europy dziedzictwa kulturowego.
Rada Gminy moze utworzyó park kulturowy w celu ochrony krajobrazu kulturowego.

Krzysztof Korzeri - wymienil obiekty, które mialyby siE znaleLó na terenie parku
kulturowego.
W rejestrze Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków znajduje sip 199 obiektów,
zlokalizowanych w obszarze m. Jelenia Góra oraz 249 w obszarze powiatu ziemskiego.
Ww obiektom, wpisanym do rejestru zabytków towarzyszy blisko 1000 obiektów, które
winny byó ujgte w gminnych ewidencjach zabytków.
Gtrówne cele utworzenia Parku Kulturowego Kotliny Jeleniogórskiej:
- skuteczniejsze wykorzystanie dla rozwoju turystyki walorów kulturowych i przyrodniczych
Regionu Jeleniogórskiego
- stworzenie mechanizmów oraz instytucji zavEdzajqcej Parkiem w celu pozyskiwania
Srodków na rozwój turystyki z programów pomocowych na Iafa2007 -2013 ( Zwi4zek Gmin
Karkonoskich),
- zachowanie i utrzymywanie cech kraj obrazu kulturowego wraz z ich powi qzaniuni
kompozycyjnymi i widokowymi oraz zharmonizowanie z nimi dalszych, wspólczesnych i
przy szly ch zmian zagospodarowania przestrzennego obszaru.
Idea utworzenia Parku Kulturowego Kotliny Jeleniogórskiej zostala wpisana do
nastEpuj qcych dokumentów:
- Wojewódzkiego Programu Ochrony Zaby|ków i Opieki Nad Zabytkami,
- Studium Srodowiska Kulturowego Gminy Myslakowice,
- Projektu Zmiany Studium Uwarunkowaí i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego
Gminy Myslakowice,
- Programu Rozwoju Turystyki w Gminie Myslakowice na lafa 2007 -2015,
- Koncepcji Rozwoju dla Regionu Karkonoskiego.

Rada Gminy Myslakowice zaakceptowala inicjatywp utworzenia parku kulturowego.

Ad. 5. Podjgcie uchwal.
Rada Gminy Myslakowice podjgla nastppuj 4ce uchwaly:
Uchwala nr 111/XVIIV2008 w/s zaopiniowania projektu utworzenia parku kulturowego pod
nazw4 Park Kulturowy Kotliny Jeleniogórskiej - podjgta przy 1 5 glosach za

Uchwala nr l12lxVilll2008 s zmian w budZecie gminy - podjgta przy 15 glosach za.



Uchwala nr 113/XVIIV2008 w/s zatwierdzenia planu odnowy miejscowoSci tr omnica
podjgta przy 14 glosach za i 1 glosie wstrzymuj4cym.

Uchwala Ne 1 14,0(VIIV2008 w/s zatwierdzenia planu odnowy miejscowoéci D4browica -
podjgta przy 15 glosach za.

Uchwala nr 1 15,|WIIV2008 w/s zatwierdzenia planu odnowy miejscowoéci Krogulec -
podjqta przy 15 glosach za.

Uchwala nr 116,D(VIIV2008 w/s przyj gcia ,,Rocznego programu wspólpracy Gminy
Myslakowice z orgatizacjami pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi
dziaialno5ó po2y.tku publicznego w roku 2008" - podjgta przy 15 glosach za.

Uchwala nr 1 I 7/XVIIV2008 w/s sprzedaZy pomieszczeú gospodarczych poloZonych w
budynku nr 85a przy ul. Swierczewskiego w Lomnicy - podjqta przy l5 glosach za.

Uchwala nr 1 18/XVIIV2008 wis skargi Pani Wieslawy Dziedzic z dnia28 stycznia 2008r. na
dzialalnoéó Wójta Gminy Myslakowice - podjqta przy 11 glosach za i 2 glosach
wstrzymuj4cych.

Przewodnicz4ca RG przedstawila projekt uchwaly w/s zmiany uchwaly nr 406/LIl2002 RG
M-ce z dnia 02.10.2002r. w/s Statutu Gminy Mystakowice - 6 glosów za podjgciem uchwaly,
1 glos wstrzymuj4cy, 8 glosów przeciwnych, uchwala nie uzyskala akceptacji.

Z-ca W ójta Jerzy Wateha wycofal z porzqdku obrad projekt uchwaly w/s wyraZenia zgody na
nabycie na wlasno3ó Gminy dzialki nr 334/8 w Karpnikach. Z twagi na to, 2e wlaSciciel
dokonal sprzeda2y uchwala jest bezprzedmiotowa.

A d . 6 .
W materialach na sesjg radni otrzynali informacjg na temat oéwietlenia na terenie gminy.
Z-ca Wójta uzupelnil informacj g o zapis w planie inwestycji w oéwietleniu drogowym w
2008r. - montaZ 3 lamp na ul. Karpackiej w Kostrzycy.
Radni przyjgli informacjq na temat oéwietlenia na terenie gminy - jednogloénie.

Ad.7.
Z-ca Wójta Jeuy Wateha przedstawil sprawozdanie Wójta Gminy z ptacy miedzy sesjami
/ informacja w zal4czenirt / .

Ad. 8.
Sprawozdanie Przewodnicz4cej RG z pracy migdzy sesjami:
26.02.08 - spotkanie z kierownictwem budowy PBGiE EGBUD w tr-omnicy - biuro
wykonawcy. na terenie RAUSCHERT, w zwi4zku z zakresem robót kanalizacyjnych na
odcinku ul Swierczewskiego od nr 2 do 49.
26.02.08 - rozmowy z prawnikami, kandydatami do obslugi rady gminy
29.02.08 - wiryay w/s gazyfikacji: Palac l-omnica, Dom Wdowy, Zespól Szkól w tr omnicy
oraz prywatne posesje
04.03.08 - Urz4d Gminy - rdzial w uroczystoéci 50-lecia poZycia malZeúskiego..
07.03.08 - wiz¡y w/s gazyfikacji: Przedszkole w Lomnicy, Dom Nauczyciela Sw. 114 b,
pawilon handlowy, Fabryka Okien w tr omnicy,
10.03.08 - wizyty dotycz4ce zapylaÁ o gazyfikacjq - Piekarnia, PrzedsiEbiorstwo
MAKRIMEX, ul Zigbia Góra
12.03.08 - udzial w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa



12.03.08 - zebranie Rady Soleckiej wsi Lomnica.
14.03.08 posiedzenie Konwentu Przewodnicz4cych Rad Miast i Gmin Powiatu
Jeleniogórskiego oraz miasta Jelenia Góra w KCEE KPN w Szklarskiej Porgbie
16.03.08 - udzial w walnym zebraniu sprawozdawczym OSP w Lomnicy
26.03.08 - spotkanie z dyrektorem Witoldem Szczudlowskim i Panem Krzysztofem
Korzeniem, z udziaiem wójta, w/s przebiegu sesji, omówienie spraw techniczno-
organizacyjnych,

A d . 9 .
Radna Janina Radomska zglosila wniosek aby Urzqd Gminy wi4czyl siQ do prac nad
wieloletnim planem urzqdzania lasów opracowywanym przez Nadlesnictwo ,,Sniezka"
w dwóch aspektach:
- funkcje pozaprodukcyjne lasów; udzial Nadleénictwa w pracach przy infrastrukturze
turystycznej ( wieze i miejsca widokowe, miejsca wypoczynku, Scie2ki piesze i rowerowe,
éciezki edukacyjne itp.)
- zminimalizowanie uci42liwoéci z tl.tulu gospodarki leénej; wywóz drzew z lasów cigZkim
transpofiem niszcz4cym drogi gminne.

Ad.10 .
Z-ca Wójta poinformowal, 2e odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radni ofrzymajq
na piémie.

4 d . 1 1 .
Przewodnicz4ca RG odczl'tala treSó pisma skierowanE do Dolnoél4skiego Konserwatora
Zab¡ków dotycz4c4 ochrony Palacu w Bobrowi e - przy 11 giosach za, 2 glosach
wstrzymuj4cych i 2 glosach przeciwnych radni zaakceptowali tresó pisma.
PrzewodniczEca RG przekazala kilka informacji:
- do obslugi Rady Gminy zostal zatrudniony radca prawny Pani Anna K¡ó1,
- do 30 kwietnia nale?y zlo2yó oSwiadczenia maj4tkowe, druki s4 do pobrania w biurze rady,
- komisje rady w miesi4cu kwietniu powinny siq spotkaó do 15, 16 kwietnia odbgdzie sig
posiedzenie Komisji Rewizyjnej, sesja absolutoryjna odbEdzie siE dnia 26 kwietnia.

Zaslgpca W ójta przekazal kilka informacji:
- Gmina Myslakowice, wspólnie z Gmin4 Horni Marsov zloZyla projekty na remonty ulic.
Gmina Myslakowice na rewitalizacjg ul. Daszyúskiego w Myslakowicach
- 26 kwietnia firma SIMEKO przeprowadzi zbiórkp odpadów wielkogabarytowych,
- Gmina Myslakowice otrzymala wyró2nienie w pierwszym dolnoél4skim rankingu serwisów
samorz4dowych w kategorii gmin wiejskich - interaktywna gmina

Soltys Henryk Kafel poinformowal, 2e otrzymal rachunek za pr4d, wodE i écieki na kwotg
550 zl. i zapl1tal czy jest moZliwoSó sfinansowania tego przez gminE.
Zastqpca Wójta poinformowal aby wyst4pió z takim pismem do Urzgdu Gminy

4d.12 .
Wobec wyczerpania porz4dku obrad Przewodnicz4ca Rady Gminy zamknEla obrady XVIII

sesji rady.

Sesja trwala od godziny 9.00 do 13.30

W sesji uczestniczyto 15 radnych.

Protokolowala

E. Nizwald

i] i [: ¿1- ¡'Li ] i\
¡ . ' i . s i i rho1\ . ' i 1  j


